

《单词百科:policyholder是什么意思?policyholder怎么发音?policyholder的解释和用法》

英语单词policyholder是什么意思?policyholder怎么读?policyholder怎么发音?简答网为您整理了policyholder的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



policyholder怎么读

policyholder的读音:[' p ɒ l ə s i h ə ʊ l d ə (r)]

policyholder的意思

1、n.投保人;保险客户;

policyholder的双语例句

1、The Policyholder is duly authorized by employees to disclose, release or transfer the information to us.

举凡所提供, 发放或转交给本公司之雇员资料均适当地由被保雇员授权.

2、 But unlike traditional reinsurance offers backup coverage directly to a policyholder, rather than to the insurer.

但不同于传统再保险的是,直接给付条款直接针对保险客户承保, 而不是针对保险公司.

3、 The policyholder and the insured could be different persons.

投保人和被保险人可以是不同人.

4、 The individual policyholder must have an insurable interest.

个人保险客户必须拥有保险利益.

5、 The more risk an insurance company assumes for a policyholder, the higher the premium.

保险公司为投保人承担的风险越大, 保险费就越高.

6、 At present the country is with bank, policyholder in the group client of health net much.

目前国康网的集团客户中以银行、 保险客户为多.

7、 According to this rule, the policyholder cannot collect more money than was actually lost.

根据这一规则, 投保人所获赔偿金额不得超过其实际损失的金额.

8、 A policyholder can switch between investment options easily without terminating the policy.

保单持有人可以很方便地转换投资项目而毋须终止保单.

9、 When a policyholder has a loss, he or she asks for payment from the insurance company.

当投保人遭遇丧失后, 他们要求保险机构支付丧失.

10、 The first 10 per cent of legal fees will be paid by the policy-holder.

第一笔10%的法律费用将由投保人支付。

11、In fact, this approach is wrong, policyholder will be money wasted.

其实, 这种做法也是错误的, 投保人会白白浪费钱财.

12、It must result from an accident, not from intentional act by the policyholder.

被保损失必须是由意外事件引起的, 而不是被保险人的故意行为所致.

13、Insurance contract is the carrier that connects the interests of each policyholder.

保险合同是将各投保人利益连接在一起的载体.

14、Policyholder shall make full payment of premium to effect the policy before the departure.

投保人需在出发前投保并交付保费以保证计划生效.

以上是简答网为您整理的policyholder怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于policyholder的用法、policyholder的释义、policyholder的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/policyholder>